
Protokół nr 8/11
z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

w dniu 23 maja 2011 r.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 11.00, zakończono o 11.30
Przewodniczył: - Przewodniczący Komisji Dariusz Matoszko
Protokółowała Joanna Korzeniewska Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletnie Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata

2011-2016
5. Wolne wnioski.

Ad.l.
Otwarcie i przyjęcie porządku obrad.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok przedstawiła Pani Skarbnik
Janina Kucharewicz.
Radny S.Pałusewicz zapytał o kwotę 80 tys. zł. z przeznaczeniem na orkiestrę, czy to jest niezbędne.
Radny W.Bieszczad odpowiedział, że społeczeństwo w Sokółce od zawsze się domagało orkiestry
takiej jak jest w Suchowoli.
Burmistrz S.Małachwiej dodał, że będzie organizowana rekrutacja na bazie szkół podstawowych.
Orkiestra nie jest tworzona na rok czy dwa tylko na lata. W tym roku planujemy zakupić instrumenty
oraz opłacić kapelmistrza.
Radny W.Bieszczad złożył wniosek o zamknięcie dyskusji.
Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie.
Radni 6 głosami "za" przy 2 "przeciw" przyjęli wniosek o zamknięcie dyskusji.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletnie Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2011-
2016 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.



Ad.5
Wolne wnioski.
W wolnych wnioskach Radny Sawicki poruszył sprawę bezpieczeństwa i ogrodzenia ryneczku na
placu Pana Cydzika.

Na tYm~~OSiedzenieKomisji zakończono.
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